
 

 

PROTOKOLL  

 

MÖTET AVSER Styrelsen i SMMAF 

DATUM OCH TID 2019-06-16 Kl: 21:04 

TYP AV MÖTE Styrelsemöte 

 

1. FORMALIA – Val av mötesordförande  

Styrelsen valde Jesper Gunnarson till mötesordförande. 

 

2. FORMALIA – Val av mötessekreterare  

Styrelsen valde Lovisa Konradsson till mötessekreterare. 

 

3. FORMALIA – Val av en justerare 

Styrelsen valde Dick Klingemo till justerare 

 

4. FORMALIA – Närvaro 

Närvarande på mötet var 

● Jesper Gunnarson ordförande 

● Jörgen Hamberg, Ledamot  

● Lovisa Konradsson, Ledamot  

● Dick Klingemo, Ledamot  

● Madelein Fagerlind, Ledamot  

● Mats Nilsson, Ledamot  

● Gabriella Ringblom, Suppleant 

● Arben Latifi, Suppleant  

 

 

Frånvarande 

 

 

 

 

Styrelsen beslutsmässig.  Jörgen Hamberg ansågs jävig på punkt 5 och deltog ej 

i beslutet.  

 



 

 

 

5. Beslut: Sanktionsansökan Fight Club Rush 5 (Jesper) 

Tävlingens namn: FCR 5 
Datum: 2019-08-31 
Stad: Västerås 
Lokal: Bombardier Arena A-Hallen 
Tävlingsarrangör: Västerås FightClub 
Eventarrangör: Västerås FightClub 
Tävlingsledare: Jörgen Hamberg 
Matchmaker: Jörgen Hamberg 
Kontrollerande matchmaker:  Jörgen Segerlind 
Matchdomare: Rebin Saber 
Matchläkare: Hassan Shabana 
Beräknat max antal matcher: 5-6 pro MMA matcher samt 7-8 amatörmatcher 
Beslut: Bifölls 

 

6. Beslut: Sanktionsansökan Superior Challenge 20 (Jesper) 

Tävlingens namn: Superior Challenge 20 

Datum: 2019-12-07 

Stad: Stockholm 

Lokal: Victoriahallen, Stockholmsmässan 

Tävlingsarrangör: Forca Fighting MMA Klubb 

Eventarrangör: Superior Sport & Fashion Sweden AB 

Tävlingsledare: Fredrik Cedervall 

Matchmaker: Babak Ashti 

Huvuddomare: Kevin Sataki 

Tävlingsläkare: Carl Samuelsson 

Beräknat antal matcher ca 12 

Beslut: Bifölls. 

 

7. Beslut: Sanktionsansökan Nerikes MMA Series 1 (Jesper) 

Tävlingens namn: Nerike MMA Series 1 

Datum: 2019-09-28 

Stad: Örebro 

Lokal: Conventum Arena 

Tävlingsarrangör: Akademi Nord 

Tävlingsledare:Johan Varnander 

Matchmaker: Jörgen Segerlind 

Matchdomare: Rebin Saber 



 

 

Läkare: Karim Makdoumi 

Max 15 matcher. Av dessa är max 3st proMMA matcher. Resten är MMA klass 

A matcher. 

Beslut: Bifölls 

 

8. Beslut: Arvoden för utbildningar (Dick) 

Det föreslogs att utbildningskommittén skulle få ett fast arvode för sina kurser. 
Summa av 9000kr per utbildare. Vi ger UK i uppdrag att ta fram ett förslag på 
minimumantal deltagare för varje kurstillfälle och minimum- och maximumantal 
utbildare som skulle vara ekonomisk försvarbart så budget går plus minus noll. Dick 
framför vårat önskemål till UK. 

 

9. Status/Retro: UFC Stockholm 6 (Dick) 

UFC Stockholm 6 gick överförväntan. Vi uppehöll vår del av avtalet med 

bravur. Våra domare och funktionärer fick högt betyg och lovord av UFC. Vi 

väntar på att kunna stänga fakturan från dem. UFC var nöjda med 

biljettförsäljningen, den blev mer högre än när UFC besökte oss 2017. 

 

10. Status: Landslagskläder mm (Jörgen, Dick, Gabriella) 

Vi har en landslagsdräkt i år. Vi ser oss om efter nya aktörer som kan leverera 
kläder.  Jörgen, Dick och Gabriella uppdaterar oss hur det ärendet fortlöper. 

 

11. Status: Arvode för Officiells på progalor (Jesper) 

Diskussion om arvode för officials på progalor. Styrelsen anser att det ska 
finnas en minimumgräns på ersättning, sedan är det upp till arrangör att betala 
mer. Vi remitterar ärendet till DK för att få deras åsikt i detta ärende. Beslut 
återkommer vi med.  

 

12. Status: EM för Landslaget (Jörgen) 

På tisdag åker landslaget ner till Rom för EM. De bor på en camping i Lido 
Italien. Blir tufft motstånd i år. Det är ett europeiskt öppna och det betyder att 
utom-européer kan anmäla sig till tävlingen. Svenska truppen är relativt pigg 
och frisk. Vi har en stor tjejgrupp i år och ett bra landslag. Vi har samma system 
som vi hade på förra VM runt mediabevakning. SB&K har ännu inte 
rapporterat någonting om EM på deras media kanaler.  

 

13. Status: Sponsorer (Dick) 



 

 

Våga vinna piloten är igång. Hur gör vi med administration? Tre riktiga 

klubbar som hoppar in. Satsa nationellt i höst. Vi behöver ett koncept. Jörgen 

kan göra ett förslag. 

 

Möten sker med tilltänkta sponsorer inga affärer stängts ännu 2019. 

 

14. Status: Internationella aktörer (Dick) 

Babak är i NY har haft bra möte med internationella aktörer.  Eventuellt kliver 
vi in och stöttar danska MMA Förbundet i och med att UFC gör debut där i 
September, diskussion med danska MMA Förbundet löper vidare. UFC går in 
självreglerande i Danmark. Vi avvaktar vad som händer i detta ärende tills vi 
har mer information. 

 

15. Övrigt: 

 Domare nominerats till IMMAF tävlingar av IMMAF själv. Alla som genomgått 
den internationella kursen och blivit godkänd kan söka själv.  
Vi hade ett tidigare beslut om att SMMAF endast betalar för två domare och 
resten som söker får betala själva.  
I år så finansierade SMMAF tre stycken.  
Där beslutade vi alla som har adekvat godkänd utbildning får söka och åka, 
medans vi ska ta ställning till vilka vi ska betala resorna för.  
Vi uppmuntrar DK till att värdera kandidater som får ut mest av den erfarenhet 
som detta ger.  
Fråga två är: Hur många och vilka ska finansieras av SMMAF? Historisk har 
det varit två stycken. I år blev det tre. Vi remitterar den till DK för input. 
Återkommer med beslut. 

 

 

16.Nästa möte 

2019-08-18 

 

 

17.Mötets avslutande 

Kl: 22:13 

 

DATUM 2019-06-16 

ORT STOCKHOLM 

 

   



 

 

ORDFÖRANDE SEKRETERARE JUSTERARE 

 

Jesper Gunnarsson 

 

Lovisa Konradsson 

 

Dick Klingemo 

 


